
Referat af generalforsamling i Dof-Nordsjælland 5. februar 2025 

 

Formand John Hansen bød velkommen til de 30 fremmødte. 

1) Henrik Wejdling valgtes til dirigent, Hans Harrestrup Andersen til 

referent. 

 

2) Formandens beretning. Der henvises til den skriftlige udgave på vores 

hjemmeside. John omtalte bl.a. problemer med rekruttering til vakante 

pladser i bestyrelsen og repræsentantskabet. Redaktionsudvalget er for 

tiden uden medlemmer. Vores samarbejde med Naturstyrelsen fungerer 

tilfredsstillende. Stig Englund og Dorthe Andersen er medlemmer af 

naturnationalparkrådene for hhv Grib skov og Hellebæk skov- Teglstrup 

hegn. Der refereredes fra repræsentantskabsmødet nov. 2024. Dof´s 

regnskab for 2024 ender på et underskud på ca. 3,4 mio. medførende 

kontingentstigninger og halvering af tilskuddet fra Dof centralt, foreløbig 

de kommende tre år. Dof-N.Sj. har for øjeblikket 1587 medlemmer. 

Lokalafdelings virke 

Naturpolitisk udvalg (NPU): Der henvises til den skriftlige beretning. 

Stig Englund: Naturpolitisk udvalg (NPU) har 10 medlemmer, der er 

afholdt 11 møder omhandlende 5 temaer. 

Spørgsmål fra Ivan Olsen: Hvordan optimeres skovenes hydrologi? 

Svar: Lukning af dræn og tilkastning af grøfter. 

Aktivitetsudvalget v. Ivan Olsen. Der henvises til skr. beretning. 

12 turledere har afholdt 81 dagture. Der er afholdt 4 foredrag med 

tilsammen 163 deltagere og et turlederseminar. Vi har medvirket på 

Naturens dag, bioblitz, mursejlerprojektet, vi er partner i Kongernes 

Nordsjælland. 



Keld Chor: Ørneklubben har arrangeret 8 ture for ca. 100 medlemmer. 

Punkttællinger (John): Antallet af tællinger status quo ift. 2023. 

 

3) Årsregnskab v. kasserer Leif Øgaard. Der henvises til skr. beretning. 

Indtægter: 52.000. Udgifter: 63.000. Underskud 11.000. Aktiver: 

210.000. Regnskabet godkendtes. 

 

4) Budget og handleplan 2025 (Leif): Justeret ifbm. halveringen af DOF- 

tilskud fra 50.000 til 25.000. Indtægter 27.000. Underskud 45.000. 

Budgettet godkendtes. 

John redegjorde for handlingsplanerne 2025. Uændrede fra 2024. 

 

5. Valg af medl. til bestyrelse og suppleanter.  

Bjørn, Hans H. og Holger genopstillede og blev genvalgt. Leif ønskede at udtræde af bestyrelsen. Keld Chor 

opstillede og blev valgt. 

Der var ikke kandidater til suppleantposterne. 

 

6. Valg af revisor.  

Birger genopstiller – og blev valgt. 

 

7. Valg til DOF`s repræsentantskab 

Hans H., Holger og John genopstiller og blev valgt. Inge ønskede ikke genopstilling og Luise er fraflyttet vores 

afdeling. Vi har derfor 2 vakante pladser i DOF`s repræsentantskab, da ingen ønskede at stille op til valg. 

Carsten genopstiller til suppleantpost, hvorimod Anders Høgsholm ikke ønskede genvalg som suppleant. Tak til 

Anders for fin indsats. 

 

8. Forslag fra medlemmerne: Ingen forslag fremsendt. 

 



9. Eventuelt: Intet. 

 

Leif Øgaard stopper som kasserer. John takkede for lang og flot indsats. Leif 

modtog bifald og flasker. 

Jørgen Jacobsen stopper som kommunerepræsentant i Halsnæs.  John takkede for 

lang og flot indsats – Jørgen var aktiv i arbejdet med oprettelsen af DOF Nordsjælland - og fik velfortjent tak for 

sin store indsats ledsaget af stort bifald og smuk udskåret ederfugl.  

Hillerød 6/2-25 

Hans Harrestrup Andersen 

Referent. 

 


